

# Nes JFF

---

Møtereferat  
05.04.2022

## Tidspunkt

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 05.04.2022 på Røde Kors huset.  
Møteleder er Thorbjørn

## Til stede

Tor Dalevold, Ove Corneliussen, Thomas Gundersen, Grete Sandsmark, Mike Tony Bråten, Ove Corneliussen, Thorbjørn Erntzen, Kåre Peder Rasmushaugen, Irene Hagen, Erling Brekke, Lillian Holden (litt forsinket)

## Ikke til stede

Sverre Hamre, John Håkonsrud, Ole Kristian Espeset og Kåre Peder Rasmushaugen

## Godkjenning av innkalling og saksliste

Ingen kommentar til innkallingen. **Sakslisten er:** 1.Stand på Hallingmarken, 2. Profilkjør, 3. Åpningstider riflebanen, 4. Skogdag plan, 5. Eventuelt

## Sak 18/22 Stand på Hallingmarken

- Det er mange ledige plasser for stand på Hallingmarken. Er dette et godt sted for å møte nye mulige medlemmer?
- Har vi nok personer som kan stå på slik stand, eller er de fleste balt bundet opp i andre sammenhenger også?
- Thorbjørn og Ove sender en epost/skriv om forespørsel om de andre foreningene i dalen ønsker å samarbeide om noe slikt for å øke interessen for jakt og fiske.
- Det er kun de tillitsvalgte som skal være med på dette.

## Sak 19/22 Profilkjør

- Vester er bestilt. Har tatt tid, først oppstart i 2015 med dette prosjektet.
- Størrelser tilsvarende standard arbeidsklær størrelser og skal være greit.
- Alle i styret får dette, siden vi skal være synlige i «massen» med medlemmer og andre ved arrangementer.

## Sak 20/22 Åpningstider riflebanen

- Det er ikke mulig å skyte i organiserte former enda. Det er store skader i skytevollen som må repareres først. Det må også ryddes en del kratt og tilvekst.
- Per i dag er banen ikke godkjent for skyting, og det må gjøres noe så snart som mulig. Skal være godkjente masser i vollen.
- Det foretas strakstiltak for å gjøre banen operativ inntil den kan gjøres skikkelig ferdig ved å leie inn minigraveren til Endre Rustand. Ansvarlig for å få i gang dette blir Irene, Mike Tony og Thomas. Målet er å få dette opp å gå i løpet av 14 dagers tid.
- Løpende elgbanen vil vi ta kontakt med Tommy Haugen om opplæring av drift av den. Erling Brekke tar ansvaret for å ordne dette.

# Nes JFF

---

## Sak 21/22 Skogdag plan

- Datoen er torsdag 26.05 for skogdagen.
- Alle som skal være med på dette får sitt respektive ansvarsområde.

## Sak 22/22 Eventuelt

- Fiskegruppa skal ha prøvefiske, men blir antagelig ikke før til høsten. Dette i samarbeid med Pål og Håvard. Erling holder tak i dette.
- Hyttegruppa har overtatt ansvaret for alle hyttene, og all kommunikasjon om dette oversendes til han. Har handlet inn utstyr til dugnad, koster, beis m.m. til både baneanlegget og hyttene. Det skal gjøres dugnad og dette ordner Thomas og Ove og legger ut på Nett. Lillian skriver om dette på Facebook.
- Kasserer purrer opp leietaker på «veslerommet». Har fått noen fakturaer som er betalt på duer og skudd. Diverse små fakturaer som er kommet inn.
- Hundegruppa starter opp 04.05.22.
- Kvinnegruppa ønsker å booke Røde kors huset 27.05.22 til teori for blodsporkurs med Anne Mette Kirkemo. Praktisk opplegg skal foregå på Todalshytta og omegn. Spørsmålet om permotesting på bjørn og elg er interessant å arrangere. Kanskje lage ett samarbeid med de andre foreningene i Hallingdal. Dette skal Kvinnegruppa og Hundegruppa se mer på og utrede muligheter for.
- Samarbeid med ungdomsskolen og fiske i Todalsvannet. Idrettslaget ønsker videre samarbeid med oss, noe vi er positive til.
- Gapahuken på trytetjern må settes på plass.
- Sekretær informerte om de nye epostene og Office systemet som vil bli sendt ut til alle i styret etter hvert. Savner også tilbakemeldinger på Excel skjemaet som ble sendt ut, har fått noen av Viltstell og Haglegruppa. Ønsker også tilbakemelding på viktige datoer som skal legges inn på kalenderen på nettet for medlemmene. Send de helst på epost, Messenger eller SMS til sekretæren.

## Møte hevet

Møtet ble hevet kl. 20.00 av møteleder Thorbjørn.

Referert av:

Ove Corneliusen